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AMENDMENT FORM

Suggestion for amendment of Article 14

By Mr Barnier, Mr Vitorino, Mr O'Sullivan and Mr Ponzano:

Status : Members and Alternates

Article 14 : The Union's Institutions

1. The Union shall be served by a single institutional framework which shall aim to:

- advance the objectives of the Union,

- promote the values of the Union,

- serve the interests of the Union, its citizens and its Member States,

and ensure the consistency, effectiveness and continuity of the policies and actions, which it

undertakes in pursuit of its objectives, while respecting and building on the acquis

communautaire.

2. This institutional framework comprises :

The European Parliament,

The European Council and the Council,

The Council of Ministers,

The European Commission,

The Court of Justice of the European Union,

The European Central Bank,

The Court of Auditors.

3. Each institution shall act within the limits of the powers conferred on it in the Constitution,

and in conformity with the procedures and conditions set out in it.  The institutions shall

practice full mutual cooperation.

4. Union action shall be set within an inter-institutional programme.  In the framework of

the general policy guidelines set by the European Council and the multiannual financial

framework, the European Parliament, the Council and Commission, acting on a
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Commission proposal, shall conclude an inter-institutional agreement relating to the

multi-annual programme, the essential elements of which shall be adopted by the

European Council.

Explanation :

Paragraph 1

Paragraph 1 should take on board all the elements covered in the existing Article 3 first paragraph

TEU.  The reference to the acquis communautaire is all the more important given the fact that the

Constitution will replace the existing Treaties.

Paragraph 2

The Constitution should recognise all the specific characteristics of the composition, the functioning

and the tasks of the European Council. However, it would be inappropriate to create formally two

separate institutions. Indeed, the limited number of meetings, and the fact that these take place after

a long process of preparation undertaken by the Council, points to maintaining the European

Council integrated within the structures of the Council. Splitting the General Secretariat of the

Council or creating a new administration would run against all principles of good administrative

organisation.

There is no reason to change the present denomination of the "Council" (Council of the European

Union) to "Council of Ministers".

Paragraph 4

In recent years, the different institutions have begun to devote attention to the planning and

programming of their work.  These efforts should be coordinated, to provide the Union with an

inter-institutional programming for its work.  This would also mean that the Commission’s right of

initiative would be exercised within a coherent overall programme for the Union.
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FICHE AMENDEMENT

Proposition d’amendement à l’Article 14

Déposée par M. Barnier, M. Vitorino, M. O'Sullivan et M. Ponzano

Qualité : Membres et Suppléants

Article 14 : Les institutions de l'Union.

1. L'Union dispose d'un cadre institutionnel unique qui vise à :

- poursuivre les objectifs de l'Union,

- promouvoir ses valeurs,

- servir les intérêts de l'Union, de ses citoyens et de ses États membres,

et à assurer la cohérence, l'efficacité et la continuité des politiques et des actions qu'elle mène

en vue d'atteindre ses objectifs, tout en respectant et en développant l'acquis

communautaire.

2. Ce cadre institutionnel comprend :

Le Parlement européen,

Le Conseil européen et le Conseil,

Le Conseil des ministres,

La Commission européenne,

La Cour de justice de l'Union européenne

La Banque Centrale européenne,

La Cour des Comptes.

3. Chaque institution agit dans les limites des attributions qui lui sont conférées dans la

Constitution, conformément aux procédures, et dans les conditions prévues par celle-ci. Les

institutions pratiquent entre elles une coopération loyale.

4. L'action de l'Union s'inscrit dans une programmation interinstitutionnelle.  Dans le

cadre des orientations politiques générales du Conseil européen et du cadre financier

pluriannuel, le Parlement européen, le Conseil et la Commission, sur proposition de

cette dernière, concluent un accord interinstitutionnel relatif au programme

pluriannuel, dont les éléments essentiels sont adoptés par le Conseil européen.
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Explication :

Paragraphe 1

Il convient de reprendre dans le paragraphe 1 l'intégralité du texte du présent article 3, al. 1 TUE.

Dans un contexte où la Constitution remplace les traités actuels, la référence à l'acquis

communautaire devient d'autant plus importante.

Paragraphe 2

La Constitution devrait reconnaître toutes les particularités de la composition, du fonctionnement et

des tâches du Conseil européen. Toutefois, il ne convient pas de créer formellement deux

institutions séparées. En effet, le nombre peu élevé de réunions, qui ne constituent qu'un point

culminant de leur préparation effectuée par les instances du Conseil, plaide pour que le Conseil

européen reste intégré dans les structures du Conseil. Un dédoublement du Secrétariat général du

Conseil ou la création d'une nouvelle administration serait contraire à tous les principes de bonne

organisation administrative.

Il n'y a pas de raison de changer le nom actuel du "Conseil" (Conseil de l'Union européenne) en

"Conseil des ministres".

Paragraphe 4

Ces dernières années, les différentes institutions ont déployé des efforts pour planifier et

programmer leurs activités. Ces efforts devraient être coordonnés, afin que l'Union dispose d'une

programmation interinstitutionnelle de ses travaux. L'exercice par la Commission de son droit

d'initiative s'inscrirait ainsi dans un programme global et cohérent de l'Union.


